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“bewegingsonderwijs  

is meer dan alleen  

bewegen” 

Voorwoord: 

De beste wensen voor 2025! 

Wat zijn echter deze beste wensen? Tsja, dat weet alleen degene aan wie je ze wenst. 
Wat zijn iemands wensen? 

Voor mezelf betekent dit het volgende: ik wens dat ik een jaar tegemoet ga, waarin ik ge-
zond blijf, veel plezier heb op mijn werk en waarin ik veel leuke dingen kan ondernemen 
met vrienden en familie. 

Natuurlijk kom ik tijdens het jaar ook zaken tegen, die niet aan mijn wensen voldoen, 
maar waar ik het toch ook mee zal moeten doen. Dan hoop ik dat ik de moed en kracht 
heb om die dingen te doorstaan. 

Het zou misschien ook wel een beetje saai worden als alles verloopt zoals ik wens! 

Ik neem mijn woorden dan ook terug. Ik doe je niet “de beste wensen”, maar ik wens jul-
lie veel werkplezier, veel plezierige activiteiten met vrienden en familie in goede gezond-
heid en ik wens iedereen moed, kracht en hulp bij de tegenslagen die je ook zult tegenko-
men in een nieuw jaar.                                                                                                                                       
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ALV maandag 10 maart 2025 

Twentedagen 10 en 11 april 



Agenda Algemene Leden Vergadering  
  
HET AFDELINGSBESTUUR NODIGT U UIT VOOR DE ALGEMENE LE-
DENVERGADERING 

Aanmelden via s.gerrits@kvlotwente.nl                                             
Datum: maandag 10 maart 2025                                                     
Plaats: Kir Royal                                                                                     
Prins Bernhardlaan 148                                                                           
7622 BL Borne                                                                                             
074-2661421 

Aanvang aperitief: 18.00                                                                               
Aanvang Diner: 18.30                                                                                          
Aanvang vergadering: 20.30 

Op deze jaarvergadering legt het bestuur verantwoording af over 
het door haar gevoerde beleid in het afgelopen jaar. 

Agenda 

1. Opening                                                                                                    
2. Mededelingen/ingekomen stukken.                                                   
3. Notulen A.L.V. van 4 maart 2024                                                         
4. Jaarverslag 2024 secretaris (zie bijlage)                                               
5. Financieel verslag 2024 (zie bijlage)                                                      6. 
Verslag kascommissie                                                                                      
7. Vaststelling begroting                                                                                     
8. Vaststelling afdelingscontributie                                                                                
9. Bestuurssamenstelling                                                                                 
10. Rondvraag                                                                                                          
11. Sluiting 

U wordt uitgenodigd voor een gezellig samenzijn na afloop van de 
vergadering.   
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Als KVLO – Afdeling Twente kunnen we ook bijdragen aan deze wensen: de Twentedagen komen eraan, daar kijk ik zelf al-
tijd erg naar uit en ik weet, velen met mij. Daar krijgt iedereen weer de kans om deel te nemen aan activiteiten met vrien-
den en collega’s. Deelname aan de Twentedagen kan ook nog eens bijdragen aan je dagelijkse werkplezier, omdat je er 
weer nieuwe ideeën en inspiratie opdoet. De mensen die je treft op de Twentedagen kunnen je ook nog eens bijstaan als je 
tegenslagen tegenkomt het komende jaar. Je hebt allemaal namelijk geweldige collega’s in Twente, die er voor je kunnen 
zijn! 

Ik denk dat ik met bovenstaande het belang van een vakvereniging en haar activiteiten gelijk heel duidelijk heb gemaakt. 

Op naar 2025!  

Bestuurssamenstelling 

Cor Kuiper en Annemarie Oonk-Boerop zijn aftre-

dend. Beiden zijn herkiesbaar.  Het bestuur stelt de 

vergadering voor hen te kiezen.  

Daarnaast heeft Marije Grunder zich kandidaat ge-

steld als nieuw bestuurslid. Het bestuur stelt de ver-

gadering voor haar te kiezen  

Het rooster van aftreden wordt (vooropgesteld dat 

het aftredende bestuurslid wordt herkozen) als 

volgt: 

2025: Cor Kuiper en                                                                                                          

Annemarie Oonk-Boerop 

2026: Dorethy Bruggemann en  

  Leo van den Wijngaart 

2027: Annemarie Hop en 

           Saskia Klaassen-Gerrits 

 



Jaarverslag 2024 afdeling Twente KVLO 
 
Bestuur 
Het bestuur van de afdeling Twente bestaat sinds de algemene ledenverga-
dering van 4 maart 2024 uit:  
Annemarie Hop   - voorzitter 
Saskia Klaassen-Gerrits  - secretaris 
Cor Kuiper    - penningmeester 
Dorethy Bruggemann  - 2e secr. 
Leo van den Wijngaart  - lid 
Annemarie Oonk-Boerop  - lid 
 
Annemarie Hop en Saskia Klaassen-Gerrits waren aftredend en zijn  herko-
zen. 
 
De bestuursvergaderingen vonden plaats ten huize van één van de bestuurs-
leden. Soms sluit iemand digitaal aan via Teams. 
 
De ereleden van de afdeling zijn:  
Jan te Riet Scholten (erevoorzitter), Herman Rotting (erevoorzitter) Harm 
Brouwers (†), Otto Bontsema (†), Herman Wilmink (†), Jan Bolk (†).   
 
Twentedagen: 
De Twentedagen vonden net als afgelopen jaar plaats op het sportpark De 
Mors in Delden. Het was wederom een groot succes. Komend jaar zullen ze 
wederom plaatsvinden op het sportpark De Mors in Delden. 
 
Website 
Het adres is www.twente.kvlo.nl. Waar men foto’s kan bekijken, zich aanmel-
den voor de Twentedagen en naslagwerk kan vinden van de Twentedagen. 
De website zal zich blijven ontwikkelen om de leden op de hoogte te houden 
van het laatste nieuws, ontwikkelingen en wijzigingen. Tevens wordt er ge-
bruik gemaakt van Twitter, Facebook en YouTube. 
 
Vertegenwoordiging intern: 
Kaderbijeenkomst 22 maart en 30/31mei: Annemarie Hop en Cor Kuiper 
Kaderbijeenkomst 4 oktober en 29 november: Saskia Klaassen en Cor Kuiper 
  
Jaarboekje 
We werken sinds 2022 met een nieuwbrief. Deze versturen we 3x per jaar. 
Het jaarboek wordt in januari in de nieuwsbrief geplaatst. 
 
Ledenaantal 
Het ledental van de afdeling Twente kan de KVLO in Zeist inzien. AVG tech-
nisch kunnen wij het niet meer inzien 



“Geld 

moet rol-

len anders 

wordt het 

vierkant 

en met 

vierkante 

ballen kun 

je niet 

voetbalen”  

Financieel jaaroverzicht 2024 





Toelichting financieel verslag 2024 

Contributie leden afdeling Twente van de KVLO 

De penningmeester stelt voor om de contributie van de afdeling het komend jaar te handhaven 
op 12 euro per lid. 

Vorig jaar is tijdens de jaarvergadering uitgelegd dat op 1 januari 2024 de afdeling geen rekenin-
gen meer had en al het geld van de afdeling in Zeist op de rekening stond. De bedragen waar het 
om ging staan vermeld in het financieel verslag onder het kopje “overgeboekte bedragen naar 
rek. Zeist” 

In december werden in Zeist de nieuwe rekeningen voor de afdeling geopend. De afdeling kon op 
dat moment nog steeds niet beschikken over de gelden en dus heeft de penningmeester van de 
KVLO in Zeist voor ons een aantal rekeningen betaald, waaronder veel rekeningen voor de Twen-
tedagen. Dit is ook terug te vinden bij het kopje “overgeboekte bedragen naar rek. Zeist” 

Vanaf eind april 2024 kreeg de afdeling eindelijk weer de beschikking over de gelden van de afde-
ling. We kregen drie rekeningen: een voor de afdeling; een voor de Twentedagen en een spaarre-
kening. 

Alle drie de rekeningen zijn terug te vinden in het financieel verslag 2024. 

De post bestuur is extra hoog omdat eind 2023 geen afrekening kon plaats vinden van de onkos-
tenvergoeding voor het bestuur. Deze is nu dus in 2024 betaald. 

Toelichting begroting 2024 en de totale middelen 

· Totale middelen: vanuit het hoofdbureau is het advies gekomen om als reserve ongeveer twee 
keer de jaarlijkse contributieopbrengst aan te houden. Bij grootschalige evenementen als de 
Twentedagen is het ook nodig om speciaal daarvoor nog een extra ruime reserve aan te houden. 
Wij voldoen prima aan dat advies. 

· De totale middelen van de afdeling zijn iets afgenomen. Dit is mede veroorzaakt doordat enkele 
rekeningen van het vorige jaar pas dit jaar afgehandeld konden worden. Wat ook van invloed is 
dat het aantal deelnemers aan de Twentedagen t.o.v. de vorige jaren iets minder was hetgeen 
minder inkomsten ten gevolge had. 

· In de begroting zijn geen bijzondere posten opgenomen. We verwachten geen extra activiteiten 
te organiseren. 

- De afdeling staat er financieel gezien prima voor. 

 

Cor Kuiper 

Penningmeester afd. Twente KVLO 



Notulen van de Algemene ledenvergadering 2024 van de afdeling Twente. 
 

Delden, 4 maart 2024 

Het is maandag 4 maart 2024 als de bestuursleden van de afdeling Twente van de KVLO en de “harde kern” van deze af-
deling binnendruppelen bij hotel “De Zwaan” in Delden voor het jaarlijks terugkerend fenomeen van de Algemene Leden 
Vergadering. 

De attente lezer zal direct opmerken dat deze ALV toch echt gepland stond bij “Het Witte Paard”. Waarom dan deze ver-
huizing? Dat we zonder enig probleem bij “De Zwaan” onderdak hebben kunnen krijgen, is te danken aan het snelle op-
treden van Annemarie Oonk : zij heeft in een eerder stadium al gereserveerd bij “Het Witte Paard” en mocht er dus op 
vertrouwen dat deze locatie beschikbaar zou zijn voor onze ALV .Echter onlangs kreeg zij de onheilstijding dat “Het Witte 
Paard” ’s maandags gesloten is. Wist men dat niet op het moment dat Annemarie ( ruim op tijd) reserveerde? Maar op 
dat moment staat de probleemoplosser in de L.O.-er Annemarie op. Zij handelt direct en zorgt voor onderdak bij “De 
Zwaan”. Hulde Annemarie! 

Zoals bij veel bijeenkomsten zitten de deelnemers voor het begin van het feest in groepjes bij elkaar en onder het spreek-
woordelijke genot van koffie ( je bent in Nederland! ), muntthee, jus d’ orange en andere drankjes ontspint zich aan elk 
tafeltje een geanimeerd gesprek over de meest uiteenlopende zaken. Ter sprake komen o.a. de positie van ons vak in P.O. 
en S.O., het probleem van obesitas dat zich genadeloos verspreidt onder de Nederlandse bevolking ( 16 % van de Neder-
landers kampt met ernstig overgewicht! ), de politieke situatie in Nederland na de verkiezingen ( waarvoor ieder welden-
kend mens zich diep behoort te schamen ), uitmuntende prestaties van Nederlandse atleten op het internationale toneel, 
gendervraagstukken bij jongeren en de positie van het Nivon in Nederland. 

Dan is het moment daar dat Annemarie Hop ons uitnodigt aan tafel om te genieten van een uitstekend diner. De kwaliteit 
van het eten heeft zeker niet te lijden onder het feit dat de ALV zich onttrokken heeft aan het wakend oog van “Het Witte 
Paard” en zich heeft onderworpen aan de supervisie van de statige, intrinsieke elegantie van “De Zwaan”. 

Tijdens het diner gaan de gesprekken vrolijk verder en komt bijvoorbeeld de noodzaak van het actief bewegen tot op ho-
ge leeftijd aan de orde. Deze noodzaak is nog niet voldoende doorgedrongen tot iedere Nederlander getuige de diverse 
welvaartsziektes die woekeren onder de bevolking. ( In dit verband neem ik de vrijheid om in herinnering te roepen dat 
het rijke, megalomane en welvarende Rome aan decadentie ten onder is gegaan. Hoe ver zijn wij al gevorderd op deze 
weg?? ). 

Ook het voortreffelijke diner blijkt eindig te zijn en Annemarie Hop nodigt ons uit om deel te nemen aan de ALV die zij 
opent om 20.17 uur. 

Aanwezig zijn ( in volstrekt willekeurige volgorde ) : Saskia Klaassen, Herman Rotting, Bastiaan van der Star, Dorethy Brug-
gemann, Gerard Besseler, Vera van Zomeren, Annemarie Oonk, Paul van den Berg, Eric Swinkels, Erik Visser, Patrik Vehof, 
Cor Kuiper, Annemarie Hop, Leo van den Wijngaart. 

Annemarie heet ieder van harte welkom waarbij zij Herman Rotting als erevoorzitter en passant even in de schijnwerper 
zet. Zij heeft gezocht naar een passend bericht om de opening mee te onderstrepen en attendeert ons daarom op een 7 
minuten durend filmpje ( op Internet te vinden ) over de elasticiteit van de menselijke hersenen. De opening besluit ze 
met het verzoek om 1 minuut stilte in acht te nemen voor de overleden collega’s van de afdeling.  

2. INGEKOMEN STUKKEN en MEDEDELINGEN                                                                                                                                            
Deze zijn er niet uitgezonderd het bericht dat Annemarie in de agenda na onderdeel 9 ( bestuurssamenstelling ) ruimte 
wil maken voor een gedachtenwisseling over de rol van de afdeling in de nieuwe organisatiestructuur van de KVLO. 
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3. NOTULEN ALV 2023 

Tijdens deze ALV waren Annemarie Hop en Leo van den Wijngaart afwezig. Zij werden adequaat vervangen door Cor ( als 
voorzitter ) en Saskia ( als notulant ). 

De Nieuwsbrief komt als communicatiemiddel van het afdelingsbestuur naar de leden wel goed uit de verf maar blijkt toch 
niet voor iedereen even duidelijk te zijn. 

Patrik heeft tijdens de ALV 2023 gevraagd naar de mogelijlkheid om geld te reserveren voor een lustrumviering. Dit is nog 
niet aan de orde gekomen mede door de problemen met de toegang tot de afdelingsgelden die geblokkeerd is door de in-
troductie van een afdelingsbankrekening waar we in de ( nabije? ) toekomst wel weer bij kunnen maar die nu door de 
structuurverandering van de KVLO tijdelijk voor ons ontoegankelijk is. Annemarie zegt toe hier op terug te komen. 

Pagina 12 : “veranderd” moet zijn : “verandert”. 

Annemarie bedankt Saskia voor het verzorgen van deze notulen. 

4. JAARVERSLAG van de SECRETARIS 

Komt ongeschonden uit de strijd. 

5. FINANCIEEL VERSLAG ( van wie anders dan Cor ??? ). 

Door de structuurverandering van de KVLO moet de afdeling de inschrijving bij de K.v.K. opheffen .Ook de rekeningen bij de 
ING moeten opgeheven worden omdat de gelden van de afdeling op een centrale rekening in Zeist ondergebracht moeten 
worden. De gelden blijven wel van de afdeling maar op dit moment kunnen we er nog niet over beschikken. Zeist moet het 
overzicht doorgeven want dat hebben we als afdeling niet meer en de betalingen, die we moeten doen, gaan ook via de 
centrale rekening in Zeist. Daar wil men wel goed meewerken ( ook omdat wij als enige afdeling hier last van hebben ) maar 
het schijnt dat er nog enkele handtekeningen ontbreken. Voor Cor een heel vervelende situatie omdat hij geen overzicht 
heeft over onze rekening. Hoe moet dat straks bijvoorbeeld gaan met de rekening van de Twentedagen? Als alles via Zeist 
moet gaan heeft dat veel weg van een onnodige omweg……… 

Volgens Cor hebben we een goed jaar gehad. De Twentedagen hebben een positief saldo opgeleverd. We staan er goed 
voor maar we kunnen nog niet zelf over ons geld beschikken. Naar later gebleken is, zijn we de eerste afdeling die met deze 
problemen wordt geconfronteerd. 

Herman : Zeist moet toch meehelpen om deze problemen op te lossen. 

Dorethy : Het is wel vreemd dat wij afhankelijk zijn van een of meer handtekeningen van het HB. 

Herman : Het HB zou nu meer prioriteit moeten geven aan het oplossen van dit probleem. 

Paul : Zeist wil wel maar de bank komt vaak met steeds weer nieuwe voorwaarden. 

Het probleem is dat we zelf geen regie hebben over onze gelden. Via Zeist worden de rekeningen wel betaald maar het is 
storend voor ons omdat we de regie kwijt zijn en ook niet weten wanneer het probleem opgelost zal zijn. Eerst zou in no-
vember 2023 de zaak rond zijn maar nu is het nog steeds niet in orde. 

Herman : Dien als afdeling een claim in bij het HB voor al het extra werk dat het de afdeling heeft gekost. 

Tot zover deze discussie. 
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Annemarie leest nu het verslag van de kascommissie voor waarin Cor décharge wordt verleend. De nieuwe 
kascommissie zal gevormd worden door Menny en Doortje. Erik Visser is bereid om reserve lid te worden. 

Wat de vaststelling van de begroting betreft is er volgens Cor weinig veranderd in vergelijking met vorig 
jaar. Een nieuwe cursus EHBSO wil Cor gaan organiseren als de soap met de afdelingsgelden achter de rug 
is. Omdat hij niet tevreden is over de prestatie van de organisatie die de laatste cursus verzorgd heeft, 
gaat Cor op zoek naar een andere aanbieder. 

De afdelingscontributie blijft gehandhaafd op 12 euro per jaar want dat is voldoende. 

Bastiaan : Voor de LR is een totaaloverzicht over het aantal leden per afdeling moeilijk omdat er een groot 
aantal leden is waarvan geboortejaar en/of -datum niet bekend is. 

9.BESTUURSSAMENSTELLING 

Saskia en Annemarie Hop zijn aftredend en herkiesbaar en met dit herkiesbaar zijn heeft niemand een pro-
bleem dus : welkom voor 3 nieuwe jaren in het bestuur dat jullie met open armen ontvangt! 

Paul zal na dit schooljaar uit het bestuur stappen. Voor ons, als medebestuursleden, heel erg jammer maar 
wel begrijpelijk gezien de veelheid aan ballen die Paul elke dag weer in de lucht moet houden. Net zoals 
wij allemaal zet ook Paul zijn vraagtekens bij de rol van de afdeling in de nieuwe structuur van de KVLO. 
Als afscheidscadeau krijgt Paul een bon voor het hele gezin voor het Avatar Klimbos en daarbij een 
“overlevingspakket” om de dag goed door te komen. Aangezien Paul diep in zijn hart niet zonder het be-
stuur kan, heeft hij toegezegd om wel te blijven helpen met de organisatie van de Twentedagen en daar 
zijn wij heel blij om! 

10. DE ROL VAN DE AFDELING EN HET CONTACT MET HET HB 

Om ons hier enigszins over bij te praten zijn Bastiaan en Patrik als leden van de LR hier aanwezig. Bastiaan 
heeft al eerder een bestuursvergadering bijgewoond en wij vertalen zijn aanwezigheid bij deze ALV als een 
bewijs dat hij niet gillend van ellende van de vorige bestuursvergadering is thuisgekomen….. 

Als lid van de LR vertegenwoordig je niet een bepaalde afdeling maar je bent vertegenwoordiger van een 
regio. 

Patrik : We hebben wel invloed als LR en hebben enkele taken van de afdeling overgenomen. Als voor-
beeld geeft hij dat een lid van de LR in de BAC van de nieuwe directeur van de KVLO zitting had. Patrik wil 
zich m.n. inzetten om sommige ( minder / weinig / niet actieve ) afdelingen nieuw leven in te blazen. 

De LR krijgt veel informatie uit het HB en de vraag wat de functie van de afdeling in de nieuwe organisatie-
structuur van de KVLO is, zal op de agenda staan van de komende kaderdagen.  

Cor : Ik mis op de kaderdagen vrij veel leden van andere afdelingen. Ook ik vraag me af wat de functie van 
de afdeling is. 

Patrik : Deze vraag komt vanuit diverse afdelingen. 

Bastiaan : Het is erg jammer als de afdeling zich niet meer zo functioneel voelt. 

Annemarie Hop : De Twentedagen staan als een huis. Dat is geen probleem, maar wat verwachten de le-
den nog meer van ons? 

Leo : De KVLO heeft gekozen voor een nieuwe organisatiestructuur maar heeft het HB wel een duidelijk 
visie op de functie van de afdeling?                                                                                                                                                                                       
*                                                                                                                                                         Vervolg pagina 10 
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Bastiaan : De LR is een overlegorgaan en de rol van de afdeling is onderwerp van gesprek. 

Cor : De LR is een vaste club die controleert. Dat is positief maar de rol van de afdeling is nog steeds ondui-
delijk. 

Herman : De LR moet toch ook feedback vanuit het werkveld hebben. Moet bijvoorbeeld het probleem 
van het al of niet beschikbaar zijn van een adequate accommodatie op lokaal niveau aan de orde kunnen 
stellen. 

Erik S : 2 Leden van de regio Twente zitten in de LR. Hebben jullie afspraken gemaakt over je functioneren 
en de relatie met de afdelingen? 

Patrik en Bastiaan : Wij zouden informatie vanuit de hele regio moeten krijgen. Hoe komen wij aan al deze 

informatie? Het HB moet ook weten wat er in de afdelingen gebeurt. 

Herman : In het begin van de avond hebben wij bijvoorbeeld gesproken over het schoolzwemmen. Dat zou 
een onderwerp kunnen zijn dat vanuit de LR aangekaart kan worden bij het HB. De LR zou ook het onder-
werp “scholing” aan de orde kunnen stellen. Laten we de scholing over aan de ALO’s? 

Patrik : Scholing is landelijk gespreid en voor iedereen toegankelijk. 

Bastiaan : Weten de leden van andere afdelingen dat ze van buiten de regio ook aan andere scholingsda-
gen dan alleen van hun eigen afdeling mogen deelnemen? 

Annemarie Hop : Mogen wij weten wat er in de LR besproken wordt? 

Bastiaan : De LR krijgt zicht op de sollicitanten voor de vacatures in het HB. Ook de functie van de afdeling 
staat als onderwerp op de agenda. 

Annemarie Hop neemt haar functie van voorzitter weer op en gaat over naar een gedachtenwisseling in 
groepen van 3 over de rol van de afdeling. We krijgen 10 minuten de tijd om van gedachten te wisselen. Ik 
kom terecht in een groep die uit 4 collega’s bestaat : Dorethy, Bastiaan, Eric V en ik. 

Dorethy : Wij hebben tijdens de bestuursvergaderingen van de afdeling gesproken over de wijze waarop 
de docent L.O. zich dient te gedragen in deze, door het Me-Too fenomeen getekende maatschappij. Hoe 
moet je omgaan met leerlingen ? Ook vragen wij ons af hoe je als afdelingsbestuur aan informatie vanuit 
de leden komt. 

Na de 10- minutengesprekken worden de resultaten op een infobord geplakt. Uit de diverse groepen komt 
o.a. de vraag hoe het contact met de sectievoorzitters in de afdeling gelegd kan worden. Hoe functioneer 
je als oudere ( 50+ ) docent L.O.? 

Annemarie Hop vindt het belangrijk om collega’s uit het veld ( bijvoorbeeld sectievoorzitters ) uit te nodi-
gen. 

Bastiaan : Hoe bereik je collega’s uit het veld? Uit ervaring weten we dat als er kleine activiteiten worden 
georganiseerd er altijd dezelfde groep collega’s verschijnt. 

Vervolg pagina 11 

 



….. Vervolg pagina 10.  

11. RONDVRAAG 

Herman bedankt het bestuur voor de uitnodiging voor deze ALV. 

Eric S : De vraag naar de rol van de afdeling is een onderwerp dat goed tijdens de nieuwe kaderdagen be-
sproken kan worden. Voorwaarde is wel dat er dan voldoende afdelingen aanwezig zijn. De rol van de af-
deling is al erg belangrijk als er studiedagen zoals de Twentedagen worden georganiseerd. Regionale stu-
diedagen zijn belangrijk voor het onderlinge contact. 

Patrik : Hebben jullie ook contact met organisatoren van andere regionale activiteiten? 

Paul : Belangrijk is de vraag hoe je de eigen leden kunt bereiken. 

Cor : We moeten collega’s benaderen en vragen of zij vinden dat zij als collega via de Nieuwsbrief beter/
makkelijker informatie krijgen dan in de periode waarin de Nieuwsbrief nog niet bestond. Het is wel duide-
lijker dat er in enkele etappes informatie wordt gegeven en niet alles in een keer zoals bij het 1 keer per 
jaar verschijnende jaarboekje. 

Paul : Het boekje is nog steeds in te zien op de site. Misschien moeten we nog duidelijker informatie via de 
site geven? 

Herman : Iemand die niet wil, komt toch nooit en reageert ook niet! 

Slaat Herman met deze uitspraak niet de spijker op zijn kop? Wij kunnen onze hersenen breken over de 
vraag hoe we alle collega’s van de afdeling het beste kunnen bereiken maar bestaat bij al die collega’s ook 
de behoefte om door ons bereikt te worden? Iedereen die vanavond bij deze ALV aanwezig is, laat zien dat 
zij/hij bevlogen is en enthousiasme uitdraagt voor ons vak maar we kunnen niet in de hoofden van alle 
niet-aanwezige leden kruipen en dus krijgen we geen antwoord op alle vragen die vanavond gesteld zijn. 
Maar de bevlogenheid die we vanavond gevoeld hebben, blijft bestaan en ondanks het feit dat niet al onze 
vragen beantwoord zijn gaan we enthousiast door. 

Om 21.55 uur sluit Annemarie Hop de vergadering en als rond 22.30 uur de laatste L.O.-ers het pand verla-
ten legt “De Zwaan” beheerst en vol gratie haar kop tussen de veren en drijft zij zachtjes weg de donkere 
nacht in. 

Er daalt een deken van rust neer over Delden ……………… 

 

Groet, 

Leo 


